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استان فارساستان فارس
کازرون

در نشست کمیته اجرایی 
واکسیناسیون کووید 19 در شبکه 

بهداشت و درمان کازرون مطرح شد؛
بیش از 34 هزار نفر تاکنون

 در کازرون واکسن کرونا
 دریافت کرده اند

 

در   19 کووید  واکسیناسیون  اجرایی  کمیته  هفتگی  نشست 
دفتر رئیس شبکه بهداشت و درمان برگزار شد.

شبکه  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
متولیان  شبکه  رئیس  کازرون،  شهرستان  درمان  و  بهداشت 
مبارزه  مقدم  خط  سربازان  عنوان  به  را  درمان  و  بهداشت 
انجام  روند  در  تسهیل  گفت:  و  کرد  خطاب  کرونا  با 
واکسیناسیون گروه های هدف، حفظ و ارتقای سلامت مردم 

از مهمترین رسالت ما در این روزهای بحرانی است.
دکتر بندر برامکی ضمن تأکید بر استفاده بهینه از نیروهای 
کووید  واکسیناسیون  تجمیعی  پایگاه  در  محیطی  و  ستادی 
19، افزود: بر اساس مصوبه نشست ستاد کرونای شهرستان 
برای نظم دهی به روند ارائه خدمت در این پایگاه از ظرفیت 

نیروهای بسیجی و انتظامی بهره مند خواهیم شد.
هزار   34 تزریق  از  ادامه  در  نیز  شبکه  این  بهداشتی  معاون 
و 318 دُز اول واکسن کرونا و هشت هزار و 204 دُز دوم 
اپیدمی  کنونی  شرایط  در  گفت:  و  داد  خبر  شهرستان  در 
گروه های  واکسیناسیون  روند  در  تسریع  کرونا،  ویروس 
هدف، رهگیری و مراقبت از مبتلایان به کووید 19 و حفظ 
سلامت جسمی و روحی مردم مهمترین وظیفه متولیان حوزه 

سلامت است.
زهرا طهماسبی با اشاره به افزایش موارد شناسایی و بستری 
ناظران  به  خطاب  گذشته،  روزهای  در   19 کووید  به  مبتلا 
ستاد مرکز بهداشت شهید »پیرویان« گفت: با توجه به اینکه 
هر کدام از کارشناسان ستادی مسئولیت نظارت بر یکی از 
مراکز خدمات جامع سلامت را به عهده دارند، انتظار می رود 
علاوه بر پایش مستمر اقدامات مراکز در راستای رهگیری 
ارزیابی خود را  نتیجه  به کرونا،  بیماران مبتلا  از  و مراقبت 

نیز گزارش کنند.
اعضای  حضور  با  که  نشست  این  مصوبات  مهمترین  از 
کمیته اجرایی واکسیناسیون برگزار شد، استفاده از دستگاه 
راه  واکسیناسیون، کنترل و جداسازی  پایگاه  در  نوبت دهی 
بهداشت محیط  استقرار کارشناس  ورود و خروج مراجعان، 
در ساعات فعالیت پایگاه و تأمین نیروی خدماتی از مراکز 

خدمات جامع سلامت بود.

برگزاری نشست کارگروه
 سلامت و امنیت غذایی 
در فرمانداری ویژه کازرون

کارگروه سلامت و امنیت غذایی شهرستان کازرون در سالن 
اجتماعات فرمانداری ویژه برگزار شد.

شبکه  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
گفت:  شبکه  رئیس  کازرون،  شهرستان  درمان  و  بهداشت 
هجده ماه نبرد با پاندمی ویروس کرونا نباید موجب غفلت 
و  تأمین آب  نظیر  بهداشتی  اولیه  اصول  از  متولیان سلامت 

غذای سالم و بهداشت محیط شود.
از  یکی  را  سالم  غذای  و  آب  تأمین  برامکی  بندر  دکتر 
راه های کنترل ویروس کرونا دانست و ضمن اشاره در پیش 
بر  شهرستان  نخلستان های  از  خرما  برداشت  زمان  بودن  رو 
ضرورت ساماندهی فرآیند بسته بندی محصولات و جلوگیری 
پروانه،  فاقد  غذایی  اقلام  نگهداری  سردخانه های  فعالیت  از 

تأکید کرد.
او سلامت آب آشامیدنی مناطق شهری و روستایی را با توجه 
به احتمال شیوع بیماری های منتقله از آب در فصول گرم سال 

یکی دیگر از مهمترین دغدغه های حوزه سلامت برشمرد.
کارشناس سلامت محیط مرکز بهداشت شهید »پیرویان« نیز 
در ادامه گفت: از ابتدای سال جاری هشت هزار و 442 مورد 
و  هزار  و  روستایی  مناطق  آشامیدنی  آب  کلرسنجی  پایش 
280 مورد پایش سلامت آب مناطق شهری کازرون، خشت، 
و  بهداشت  شبکه  کارشناسان  سوی  از  بالاده  و  کنارتخته 

درمان انجام شده است.
سلامت  حوزه  معضلات  دیگر  از  مفتح«  »محمد  مهندس 
شهرستان به استفاده برخی کشاورزان از فاضلاب شهری برای 
مصارف کشاورزی، عرضه قلیان در برخی کافی شاپ ها، بوی 
نامطبوع فاضلاب در برخی از میادین شهر و وجود سگ های 

ولگرد در سطح شهرستان اشاره کرد.
شناسایی کشاورزان استفاده کننده از فاضلاب برای آبیاری 

شبکه  و  کشاورزی  جهاد  مدیریت  سوی  از  سیفی جات 
بهداشت و معرفی به مراجع قضایی، برگزاری نشست مشترک 
و  درمان  و  بهداشت  شبکه  کنارتخته،  و  خشت  بخشداران 
مدیریت جهاد کشاورزی با کارخانه داران و عوامل بسته بندی 
انجام  بهداشتی محصولات،  بسته بندی  خرما و آموزش شیوه 
و  آبفا  اداره  سوی  از  آشامیدنی  آب  کلرسنجی  روزانه 
بهداشتی و  از سوی کارشناسان  بررسی کیفیت سلامت آن 
نیروی  قانونی  برخورد  فرمانداری،  به  اقدامات  ارائه گزارش 
انتظامی با عرضه کنندگان قلیان در کافی شاپ ها با هماهنگی 
مراجع قضایی، بازدید مشترک شبکه بهداشت و درمان، اتاق 
معرفی  و  اصناف  از  انتظامی  نیروی  و  شهرداری  اصناف، 
صنوف رها کننده پسماند به جوی های سطح شهر به مراجع 

قضایی مهمترین مصوبات این نشست بود.

ارسنجان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
ارسنجان خبر داد؛

جذب ۲۱3 درصدی تسهیلات 
مکانیزاسیون کشاورزی در ارسنجان

سال  در  گفت:  ارسنجان  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
محل  از  تسهیلات  ریال  میلیون   ۱۷۲ و  میلیارد   ۲۹ گذشته 
خط اعتباری مکانیزاسیون کشاورزی در این شهرستان جذب 
شد که با بیش از دو برابر افزایش نسبت به تخصیص اولیه، 

درصد جذب ۲۱۳ درصدی این تسهیلات را رقم زد. 
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی 
و  درصد   ۱۵ مشارکت  نرخ  با  تسهیلات  این  کرد:  تصریح 
انواع  از محل منابع داخلی بانک کشاورزی به منظور خرید 
مکانیزه  تجهیز  و  باغی  و  زراعی  کشاورزی  ماشین آلات 

واحدهای گلخانه ای، دام، طیور و شیلات تأمین شده است.
وی ابراز کرد: با پرداخت اعتبارات مکانیزاسیون کشاورزی 
انواع ادوات و دنباله بند  ۱۹ دستگاه تراکتور و ۳۱ دستگاه 
خریداری و به ناوگان مکانیزاسیون این شهرستان افزوده شده 

است.

مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی مرودشت
 خبر داد؛

تداوم برداشت گوجه فرنگی
 در مرودشت تا آبان ماه

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت با اشاره به اینکه 
شهرستان  این  در  مردادماه  اوایل  از  گوجه فرنگی  برداشت 
آغاز شده است، گفت: برداشت از 2500 هکتار از مزارع این 

شهرستان تا نیمه های آبان ماه ادامه دارد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی معاونت 
مرودشت،  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  سازمان 
کاووس همتی اظهار کرد: پیش بینی می شود بالغ بر 160 هزار 

تن گوجه فرنگی طی دو مرحله تولید و به بازار عرضه شود.
همتی افزود: محصول تولیدی با کیفیت بهتر به منظور تازه 
و  استان  مختلف  نقاط  در  تره بار  و  میوه  میادین  به  خوری 
از 40 واحد صنایع  بیش  به  نیز  پایین تر  با کیفیت  محصول 

تبدیلی در سطح شهرستان حمل و بارگیری می شود.
صرفه جویی  منظور  به  اینکه  به  اشاره  با  مسئول،  مقام  این 
مزارع  درصد  صد  بهره وری،  افزایش  و  آب  مصرف  در 
گوجه فرنگی شهرستان به روش تیپ آبیاری می شود، افزود: 
کاشت  صحیح  اصول  رعایت  تحت فشار،  آبیاری  اجرای 
و  بیماری ها  و  آفات  با  مبارزه  مناسب،  و  موقع  به  تغذیه  و 
علف های هرز و نظارت مستمر کارشناسان از مزارع از عمده 
فعالیت هایی است که در راستای تولید این محصول در مزارع 

این شهرستان نقش مهمی ایفا کرده است.

استان بوشهراستان بوشهر

نماینده بوشهر، گناوه و دیلم
 در مجلس شورای اسلامی:

ارتباطات نمایندگان 
استان بوشهر با خبرنگاران 

باید تقویت و بیشتر شود

عضو مجمع نمایندگان استان بوشهر با تأکید بر ارتباط بیشتر 
جامعه  خواسته های  پیگیری  برای  رسانه  اصحاب  با  مردم 
گفت: در این راستا برای توسعه و پیگیری مطالبات مردم، 
ارتباطات نمایندگان استان بوشهر با خبرنگاران باید تقویت 

و بیشتر شود.
عبدالکریم جمیری در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بوشهر 
محمود  شهید  جمله  از  شهدا  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  با 
داشت:  اظهار  خبرنگار  روز  مرداد   17 تبریک  و  صارمی 
نقش  عمومی  افکار  تنویر  و  بخشی  آگاهی  در  خبرنگاران 

بسیار بزرگ و مهمی دارند.
نماینده بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی با بیان 
نمی شود  دانسته  خبرنگاران  قدر  مواقع  از  بسیاری  در  اینکه 
گفت: همانگونه که به توسعه و پیشرفت توجه ویژه شده باید 

به جایگاه خبرنگاران در این عرصه توجه شود.
وی با اشاره به جهش استان بوشهر در توسعه به ویژه در آغاز 
دولت کار،  سیزدهم که  دولت  افزود:  دولت جدید  فعالیت 
مشارکت خبرنگاران  است  مطالبه گر  فساد،  مردم داری، ضد 
در عرصه های مختلف بیشتر مورد توجه قرار گرفته که باید 
اصحاب رسانه خودشان را در پیگیری مطالبات مردم و کمک 
دولت مردان  با  مردم  همراهی  تا  دهند  نشان  دولت مردان  به 

زمینه توسعه را فراهم کند.
جامعه  آحاد  بهترین  و  سالم ترین  از  را  خبرنگاران  جمیری، 
دانست و بیان کرد: اصحاب رسانه استان بوشهر که از قشر 
سخت کوش و سالم هستند و همه سختی ها را تحمل کرده اند 
در میدان توسعه استان با رویکرد نوین در کنار دولت جدید 

ان شاءالله تلاش دوچندان کنند.
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
با تأکید بر حمایت و کمک به خبرنگاران گفت: ان شاءالله 
رسانه  اصحاب  خدمات  از  هم  بوشهر  استان  نمایندگان 

برخوردار باشند که توسعه استان بیش از پیش محقق شود.
وی ارتباطات بیشتر نمایندگان با خبرنگاران را یک ضرورت 
فراهم  را  میدان  این  ما  است  ممکن  کرد:  تأکید  و  دانست 
نکرده باشیم ولی خبرنگاران همواره این آمادگی دارند که 

مطالبات مردم پیگیری کنند و به دولت مردان کمک کنند.
ارتباط  و  تقویت  بوشهر  استان  نمایندگان  مجمع  عضو 
نمایندگان استان بوشهر با خبرنگاران را یک ضرورت دانست 
برای توسعه و پیشرفت و  این راستا  و خاطرنشان کرد: در 
پیگیری مطالبات مردم، ارتباطات نمایندگان استان بوشهر با 

خبرنگاران انقلابی باید تقویت و بیشتر شود.

معاون عمرانی استانداری بوشهر:

مالکان شناورهای حادثه دیده
 در گناوه حمایت می شوند

شناورهای  مالکان  گفت:  بوشهر  استانداری  عمرانی  معاون 
سوخته شده در گناوه حمایت جدی می شوند.

داشت:  اظهار  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  ستوده  مهرداد 
استاندار بوشهر در حمایت از خسارت دیدگان آتش سوزی 
در اسکله بندر گناوه دستور داده است تا با تأیید فرمانداری 
گناوه، به مالکان آسیب دیده از آتش سوزی در اسکله گناوه 
فوریت  قید  با  را  خود  لنج های  موتور  تا  شود  داده  اجازه 

جایگزین و ساماندهی کنند.
مالکان  به  همچنین  استاندار  تدبیر  با  کرد:  تصریح  وی 
موتور لنج ها، اجازه یک سفر مازاد داده می شود تا بخشی از 

خسارت های ناشی از این آتش سوزی جبران گردد.
ستوده افزود: در هفته آینده به منظور بررسی ابعاد و چگونگی 
امر  مسئولان  حضور  با  جلسه ای  آتش سوزی  این  دلایل  و 
حادثه  این  بررسی  ضمن  تا  می شود  برگزار  استانداری  در 
توسط تیم های کارشناسی، مقصران این آتش سوزی و سایر 
نتایج  اعلام  استان شناسایی و ضمن  بنادر  در  آتش سوزی ها 
این بررسی، هر دستگاهی موظف است سهم قصور خود را 
علی الخصوص حمایت های  قانونی  ظرفیت های  از  استفاده  با 

بیمه ای در راستای کمک به آسیب دیدگان جبران نمایند.
قطعاً  کرد:  خاطرنشان  بوشهر  استانداری  عمرانی  معاون 
مدیریت ارشد استان نمی تواند نسبت به چنین ضرر و زیانی 

که دچار بندر نشینان هم استانی می شود، بی تفاوت باشد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان:

بیمارستان ۵3۱ تختخوابی 
بندرعباس فاز به فاز به بهره برداری 

خواهد رسید

تختخوابی   531 بیمارستان  پروژه  گفت:  هرمزگان  استاندار 
تا  می رسد  بهره برداری  به  فاز  به  فاز  صورت  به  بندرعباس 

بتواند سریع تر در خدمت مردم استان قرار گیرد.
استاندار  بندرعباس،  از  فارس  خبرگزاری  گزارش  به 
و  درمانی  زیرساخت های  و  طرح ها  اجرای  روند  هرمزگان 
همچنین پروژه بزرگ بلوار ساحلی شرق بندرعباس را مورد 

بررسی قرار داد.
اجرای  از روند  بازدید  استاندار هرمزگان در  فریدون همتی 
پروژه  این  پیشرفت  بندرعباس،  شرق  ساحلی  بلوار  پروژه 

بزرگ را مناسب ارزیابی کرد و دستورات لازم برای تسریع 
را صادر  مهم  پروژه  این  مالی  تأمین  پیگیری  و  تکمیل  در 

کرد.
از بزرگترین پروژه های  بندرعباس یکی  بلوار ساحلی شرق 

ساحلی در کشور به شمار می رود.
استاندار هرمزگان در ادامه از پروژه در حال احداث بیمارستان 
۵۳۱ تختخوابی بندرعباس بازدید کرد و ضمن مطلوب دانستن 
این  کرد:  تأکید  درمانی،  بزرگ  طرح  این  پیشرفت  میزان 
بیمارستان به صورت فاز به فاز به بهره برداری خواهد رسید.

محمدی  شهید  بیمارستان  از  همچنین  هرمزگان  استاندار 
راستای  در  شده  ایجاد  صحرایی  بیمارستان  و  بندرعباس 
روند  و  بازدید  کرونا  به  مبتلا  بیماران  به  خدمات رسانی 

اقدامات را مورد بررسی قرار داد.
دکتر همتی در این بازدید پیشنهاد داد با توجه به نیاز مبرم 
بیماران مبتلا به کرونا، محل دائمی  به مکانی برای قرنطینه 
نمایشگاه های بندرعباس به یک مرکز قرنطینه ۵۰۰ تا هزار 
تختخوابی تبدیل شود و مقرر شد این پیشنهاد در ستاد استانی 

مقابله با کرونا مورد بررسی قرار گیرد.

اهواز

سرپرست شهرداری اهواز:
دستگاه های حاکمیتی در تأمین 

منابع مالی به شهرداری اهواز 
کمک کنند

مسائل،  از  بخشی  ما  گفت:  اهواز  شهرداری  سرپرست 
مشکلات و چالش های مدیریت شهری هستیم؛ دستگاه های 
حاکمیتی، نظارتی و ملی با دریافت این موضوع باید در دو 

مسئله به ما کمک کنند که یکی تأمین منابع است.
علیرضا عالی پور در دومین جلسه شورای اسلامی شهر اهواز 
شد،  برگزار  شهرداری  انتخاب سرپرست  کار  دستور  با  که 
انتخاب  که  اهواز  شهر  شورای  اعضای  انتخاب  کرد:  اظهار 
وجود  با  مردم  می کنم.  عرض  تبریک  را  است  اهواز  مردم 
کم مهری ها همچنان در تداوم این مسیر که باید حرف اصلی 
آن انقلابی باشد، اصرار دارند و این برای ما بسیار درس آموز 

است که قدر مردم عزیزمان را بدانیم.
به گزارش ایسنا، وی افزود: امیدوارم با هم افزایی، به صورت 
جمعی بتوانیم مدیریت موفقی را پیاده سازی کنیم. ما وارث 
مشکلات بسیار زیادی در شهر و شهرداری اهواز هستیم. این 
اجرایی،  حوزه  در  مختلف  مسائل  انباشت  حاصل  مشکلات 
منابع انسانی، خدماتی، مالی و ... در چند ده سال گذشته است 

و ما اکنون وارث آن ها هستیم.
سرپرست شهرداری اهواز گفت: ما بخشی از مسائل، مشکلات 
و چالش های مدیریت شهری هستیم؛ دستگاه های حاکمیتی، 
نظارتی و ملی با دریافت این موضوع باید در دو مسئله به ما 
کمک کنند که یکی تأمین منابع است. ما نمی گوییم مازاد بر 

حق می خواهیم، بلکه آنچه حق ما است را می طلبیم.
وی تصریح کرد: پرداخت عوارض آلایندگی شهری حق ما 
وظیفه  یک  آلاینده،  شرکت های  اجتماعی  مسئولیت  است. 
وصول  را  آن  باید  و  است  شده  تعریف  که  است  قانونی 
کنیم تا حق ما را بدهند. اجرائیه های زیادی علیه شهرداری 
اما  می شوند  بسته  ما  بلافاصله حساب های  و  می شود  کشیده 
آلاینده  شرکت های  علیه  شهرداری  نیز  زیادی  اجرائیه های 

دارد که با تصمیمات امنیتی به ما می گویند اقدام نکنید.
این  با  گفت:  شهرداری،  بدهی های  به  اشاره  با  عالی پور 
وضعیت چگونه می شود شهر را اداره کرد؟ ما در شهرداری 
اهواز بیش از یک هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان بدهی داریم که 
بخشی از آن ثبت شده و مستند است. دست کم برای تأمین 
حقوق و مزایای پرسنل، سالیانه به ۱۴۰۰ میلیارد تومان درآمد 
نیاز داریم که کار سنگینی است و شامل ماهی حدود ۱۳۰ تا 

۱۴۰ میلیارد تومان است.
کرد:  بیان  دستگاه ها،  همه  هم افزایی  لزوم  بر  تأکید  با  وی 
که  پروژه ای  دو  از  یکی  کارها،  انجام  سرعت  درخصوص 
در اهواز در حال اجرا هستند به علت بروکراسی های اداری 
در پیشبرد مشکل دارد. خواهش می کنیم که مسئولین ورود 
کنند تا به کلیات روند اجرا صدمه وارد نشود و خدای ناکرده 
تأخیر در اجرای کار باعث اتلاف منابع و مأیوس شدن مردم 

نشود.

استان خوزستاناستان خوزستان

لالی

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
شهرستان لالی:

۱۶ آبگرمکن خورشیدی بین 
روستاییان لالی توزیع شد

 
 

 

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان لالی گفت: 
۱۶ آبگرمکن خورشیدی با اعتباری بیش از ۲ میلیارد ریال 

بین روستاییان این شهرستان توزیع شد.
شاپور حاجی پور در گفت و گو با خبرنگار ایرنا بیان کرد: 
این تعداد آبگرمکن از محل اعتبارات صیانت سال  ۹۹ در 
زاگرس  جنگلی  گاه های  رویش  مناطق  از  حفاظت  راستای 
رایگان بین بهره برداران مناطق جنگلی آرپناه، انبار سفید، بابا 

روزبهان توزیع شدند.
این  راه اندازی  و  نصب  حمل،  خرید،  هزینه  افزود:  وی 
دستگاه ها برعهده منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بوده و 
روستائیان فقط هزینه لوله کشی از آبگرمکن به آشپزخانه و 

سرویس های  بهداشتی را متحمل  می شوند.
ادامه  منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان لالی  اداره  رئیس 
کاهش  خورشیدی،  آبگرمکن  رایگان  توزیع  از  هدف  داد: 
هیزم  و  چوب  از  استفاده  به  محلی  جوامع  وابستگی  قطع  و 
و گونه های جنگلی و مرتعی برای مصرف تأمین آب گرم 

بهداشتی عنوان کرد.
 ، بر جنگ  فشار  ژنتیکی، کاهش  ذخایر  افزود: حفظ   وی 
جلوگیری از قطع درختان، ترغیب روستاییان و جنگل نشینان 
کاهش  برای  زمینه سازی  و  پاک  انرژی های  از  استفاده  به 
بهره گیری از سوخت فسیلی از دیگر اهداف این طرح است .
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان لالی گفت: 
در  ویژه ای  مشارکت  و  همکاری  که  روستایی  خانوارهای 
جلوگیری از تخریب، تصرف، مهار آتش و طرح های احیایی 

منابع طبیعی داشته اند در اولویت این طرح قرار گرفته اند.
شهرستان لالی با ۵۸ هزار هکتار جنگل طبیعی که بیشتر بلوط 
هستند و ۶۵ هزار هکتار مرتع در شمال خوزستان قرار دارد.

گتوند

توسعه شبکه ارتباطی همراه اول 
در روستای دهلران عقیلی گتوند

 

با نصب و راه اندازی تکنولوژی ۳G بر روی دکل تلفن همراه 
مشترکین ساکن روستای دهلران عقیلی و مناطق اطراف از 

شبکه پرسرعت همراه اول بهره مند شدند.
رحیم فلاح زاده مدیر مخابرات منطقه خوزستان در گفت وگو 
با خبرنگار گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از اهواز، 
پوشش  افزایش  و  سیار  ارتباطات  توسعه  منظور  به  گفت: 
کشور،  روستاهای  در  اول  همراه  ارتباطی  شبکه  خدمات 
روستایی  سایت   ۳G نسل  پرسرعت  تکنولوژی  تجهیزات 
عرصه  گران  تلاش  همت  با  گتوند  توابع  از  عقیلی  دهلران 

ارتباطات نصب و راه اندازی شد.
توسعه  ضمن  سایت  این  راه اندازی  و  نصب  با  افزود:  او 
ارتباطات سیار و رفع نقاط کور و افزایش پوشش آنتن دهی 
خدمات  از  مشترکان  اطراف،  مناطق  و  دهلران  روستای  در 

مبتنی بر دیتای پرسرعت شبکه همراه اول برخوردار شدند.
گفتنی است سهراب گیلانی نماینده مردم شوشتر و گتوند در 
مجلس شورای اسلامی با ارسال پیامی از توجه و اهتمام مدیر 
و مجموعه مخابرات منطقه خوزستان و همه دست اندرکاران 
به جهت نصب و راه اندازی سایت پرسرعت منطقه دهلران 

عقیلی شهرستان گتوند تشکر و قدردانی کرد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

معاون اقتصادی استاندار 
کهگیلویه و بویراحمد:

دومین کارخانه فولاد در کهگیلویه 
و بویراحمد راه اندازی می شود

 
 

 

با  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار  اقتصادی  معاون 
همکاری و هماهنگی وزارت صنعت معدن و تجارت دومین 

کارخانه تولید فولاد در استان راه اندازی می شود.
جمع  در  باره  این  در  صمیمی  حشمت الله  ایرنا،  گزارش  به 
برای  شده  واگذار  جایگاه  و  سوله  داشت:  اظهار  رسانه ها 
احداث کارخانه تولید فولاد از طرح های راکد و تحت تملک 

بانک بود.
وی افزود: با پیگیری های انجام شده با وزارت صنعت و معدن 

و سایر مسئولان این سوله به بخش خصوصی واگذار شد.
معاون اقتصادی استاندار تأکید کرد: این کارخانه در شهرک 
صنعتی شماره ۲ یاسوج و با ظرفیت تولید ۱۲۰ هزار تن انواع 

فولاد راه اندازی می شود.
شغل  نفر   ۱۸۰ برای  طرح  این  اجرای  با  داد:  ادامه  صمیمی 
ایجاد و نیازهای آهن ساختمانی در استان و سایر استان های 

همجوار تأمین می شود.
این کارخانه در زمینی به مساحت ۲۰ هزار مترمربع )۶  هزار 
متر سوله گذاری شده( راه اندازی می شود و اعتبار مورد نیاز 
شده  برآورد  تومان  میلیارد   ۲۰۰ حدود  طرح  تکمیل  برای 
است.سهم آورده حدود ۴۸ میلیارد تومان است و این طرح 

قرار است تا ۱۸ ماه آینده به بهره برداری برسد،
سالانه  تولید  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  فولاد  کارخانه  تنها 
۲۰۰ هزار تن شمش فولاد نقش مهمی در توسعه استان دارد.

ساخت راه و پل منطقه برد پهن جلیل در شهرستان بویراحمد آغاز شد.
بویراحمد،  و  کهگیلویه  مرکز  سیما  و  صدا  خبرگزاری  گزارش  به 
مردم  نماینده  و  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  حضور  با 
شهرستان های بویراحمد، دنا و مارگون در مجلس شورای اسلامی ساخت 
جاده و پل ارتباطی منطقه برد پهن جلیل شهرستان بویراحمد آغاز شد.

برآورد  بویراحمد  استاندار کهگیلویه و  امور عمرانی  معاون هماهنگی 
اولیه این طرح راه سازی را ۲۰ میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: این پل 

ارتباطی به طول ۲۴ متر در سه دهنه ۸ متری اجرا می شود.
اداره  با مدیرت  این طرح راهسازی  اینکه  بیان  با  کیومرث حاجی زاده 
کل راهداری اجرا می شود افزود: جاده متصل به این پل ارتباطی نیز به 

طول ۵۰۰ متر اجرا می شود.
وی مدت زمان اجرای این دو طرح رهسازی را ۹ ماه اعلام کرد و ادامه 
داد: با بهره برداری از این پل و جاده مسیر روستای بر پهن جلیل به جاده 

سپیدار به یاسوج متصل می شود.

آغاز ساخت راه و پل روستای برد پهن جلیل بویراحمد


